
 
Artikel 47 vragen: Waterschapsbelasting 
 
Bent u bekend met het bericht ‘Een deel van de provincie Utrecht moet meebetalen aan de bruggen in 
Amsterdam: dit is waarom’ in het AD van 3 augustus? 
 
In het bericht staat dat een deel van de inwoners van de provincie Utrecht te maken krijgt met een 
verhoging van de waterschapsbelasting die kan oplopen tot wel 35 procent. Dit is te danken aan de 
financiële problemen van Waterschap Gooi en Vecht 
 
Verder staat dat de financiële problemen komen door onder meer een falend ict-systeem en doordat 
er meer in huurkrachten nodig zijn dan gedacht. 
 
Kloppen deze beweringen van het AD? 
 
Vinden GS het rechtvaardig dat inwoners van de provincie Utrecht de dupe zijn van ‘falend bestuur’ 
van het waterschap? 
 
Wat kan GS doen om de inwoners van de provincie te behoeden voor deze tariefsverhoging? 
 
Heeft GS zelf ideeën om dit probleem aan te pakken? 
 
Spelen dergelijke zaken ook bij andere waterschappen in de provincie en hebben we wel voldoende 
zicht op eventuele problematiek?  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Stefan Berlijn 
JA21 
 


